



Semua Staf

Fakulti Ekonomi dan Pengurusan
Universiti Kebangsaan Malaysia

YBhg. Prof./Datin/Tuan/Puan,

**PENGUMUMAN DEKAN BIL. 8/2020 -
Pengendalian Kuliah Secara Dalam Talian (Online)
Dan Permohonan Bekerja Dari Rumah (WFH)**

Dengan segala hormatnya merujuk mengenai perkara di atas dan Kenyataan Dalam Bilik Gerakan COVID-19 UKM Bil. 3/2020 iaitu Pemakluman Mengenai Situasi Semasa Kawalan Penularan Wabak COVID-19 di Universiti Kebangsaan Malaysia 1 Oktober 2020 adalah dirujuk.

Sehubungan itu, memandangkan peningkatan mendadak kes COVID-19 kebelakangan ini, kedekanan memutuskan supaya kuliah secara bersemuka Semester 1, Sesi Akademik 2020 yang dirancang sebelum ini **WAJIB dijalkan/dikendalikan secara atas talian (online) sehingga 31 Disember 2020**. Keputusan ini dibuat selaras dengan Pekeliling Naib Canselor Bil 7/2020 - Penangguhan Kemasukan Pelajar di Kampus Secara Fizikal dan Pengendalian Minggu Mesra Mahasiswa serta Aktiviti Pengajaran dan Pembelajaran Secara Hibrid bagi Semester I, Sesi 2020/2021 yang telah dikeluarkan dan berkuat kuasa pada 28 September 2020 dan Prosedur Operasi Standard Pengajaran dan Pembelajaran (PdP) Bersemuka di Ruang Pembelajaran di UKM yang telah dikeluarkan dan berkuat kuasa pada 1 Oktober 2020. Keputusan ini diambil sebagai langkah keselamatan bagi mencegah penularan wabak COVID-19.

Dalam pada itu, berdasarkan maklumat terkini Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM), ada beberapa lokasi di Selangor telah disahkan sebagai zon merah dan keadaan ini agak merisaukan kita semua. Oleh yang demikian fakulti menasihatkan bagi mana-mana lokasi/taman perumahan staf FEP yang telah dikenalpasti ada kes positif COVID-19, staf FEP disarankan Bekerja Dari Rumah (WFH). Walaubagaimanapun YBhg. Prof./Datin/Tuan/Puan perlu mengemukakan permohonan Bekerja Dari Rumah dengan menghantar permohonan kepada Dekan melalui emel dfep@ukm.edu.my. Langkah ini diambil selaras dengan Kenyataan Dalam Bilik Gerakan COVID-19 UKM Bil.3/2020 yang berkuatkuasa 1 Oktober 2020.

Oleh yang demikian, semua staf FEP adalah dinasihatkan untuk sentiasa mengamalkan langkah-langkah pencegahan seperti berikut:

- a. Tahap kebersihan diri yang tinggi seperti kerap mencuci tangan dengan menggunakan air dan sabun atau bahan pembasmi kuman (*hand sanitizer*);
- b. Membawa bersama pelitup mulut dan hidung (*face mask*) serta bahan pencuci tangan (*hand sanitizer*) untuk digunakan apabila perlu;
- c. Mengelakkan daripada mengunjungi tempat tumpuan orang ramai dan bergaul rapat dengan mana-mana individu yang mempunyai gejala; dan
- d. Segera mendapatkan rawatan perubahan sekiranya mengalami gejala jangkita saluran pernafasan, demam, batuk, selsema mahupun kesukaran untuk bernafas.

Sekian, perhatian **SEGERA** YBhg. Prof./Datin/Tuan/Puan dalam perkara ini diucapkan ribuan terima kasih.

Sekian. Salam hormat.

Yang benar,



PROF. DR. AINI AMAN
Dekan

Fakulti Ekonomi dan Pengurusan